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Laskefii ru ei fo h i'ilii rtr ada
,t,

6lva lasketiir on ju-
ba pikka aega ol-
nud remondi ootel.
Tdnavuse aasta i-5.
veebruaril kiriutas
ajakirjanik Vidrik

V6soberg L6unalehes loo <Abi-
vallavanem: me pole lasketiiru
unustanud>. Sealt v6is lugeda:
<P6lvalased pahandavad, et val-
lajuhid kulutavad milioneid uue-
le haldushoonele ia turule, ent
lasketiiruhoone laguneb ja re-
mondiks raha ei leita.>

<Olen kindel, et ka see hoo-
ne saab iihel pieval kaasajale
vastavaks,>) lohutab lasketiiru
kurva olukorra pirast muretse-
y'aid selles artiklis spordimehest
P6lva abivallavanem Arne Tilk.

l,l6ni n2idal tigasi, tlpsemalt
18. oktoobril saatsin P6lvavalla-
valitsusele teaben6ude Kisimu-
sega, kui palju onvald eraldanud
raha P6lva lasketiiru-spordihoo-
ne kordategemise tarbeks.

Vastusest sain teada, et
klesoleval aastal ei ole p6lva
vald P6lvas aadressil Metsa ?
asuvasse hoonesse planeerinud

teha mitte mingisuguseid in-
vesteeringuid.

Samas anti teada valla pa-
nusest hoone kordasaamise ni-
mel varasemal kuuel aastal.
(Aastatel 2OL7-2O23 on P6lva
vald investeerinud nimetatud
hoonesse 338 972,77 etrot.
2023, aastal moodustasid re-
konstrueerimist6ode mahu
hoone sokliosa htidroisoleerimi-
ne ia sooiustamine, sademevete
arajuhtimine, vee- ja kanalisat-
sioonitorude rekonstrueerimi-
ne,> seisis vastuses.

Kuigi tdnavusel aastal laske-
tiiruhoonesse mingeid investee-

Praegusel ohtlikul ajal
peaksime m6tlema

kaitsev5ime tugevdami-
sele, elanikkonna kailsele
vSimaliku ohu korral. See

peaks olema esmatdhtis
ka P6lva vallavolikogule

ja vallavalitsusele.

ringuid teha ei planeerita, leiab
vallavolikogu samas raha roh-
kem kui kolm miljonit eurot
maksva vallamaja ning i.ile mil-
ioni euro maksva uue turu ehi-
tuseks. P6lva kultuuri- ja huvi-
keskuse Taevapargi projekti
kiesoleva aasta eelarve on
926 A 8,65 eurot. Veelauakesku-
se ehitus liiks maksma
424 612,10 eurot. Lisaks ehitati
P6lvasse vdhemalt minu arva-
tes tisna m6ttetu Nutitee. Kui-
das vald k6igi nende objektide
ehituseks raha leiab?

ul ei ole midagi eel-
pool nimetatud
ehitiste vastu, kuid
samas leian, et

P6lva vallal peaksid paigas ole-
ma eelisvaldkonnad.

Praegusel ohtlikul ajal peak-
sime m6tlema kaitsev6ime tugev-
damisele, elanikkonna kaitsele
v6imaliku ohu korral. See peaks
olema esmatdhtis ka P6lvavalla-
volikogule ja vallavalitsusele.

Lasketiiru-spordihoone lagu-
nema idtmine praeguses drevas

rahvusvahelises olukorras on
minu arvates kuritegu. Vaja oleks
hoone praeguse aja n6uetele vas-
tavalt vaua ehitada, luua sinna
riribimisv6imalused, sisustada
hoones olev varjend korraliku
varjumiskohana v6imaliku hd-
daohu korral.

Tuletan vallavolikogule
meelde sedagi, et l6puni viill'a
ehitamata on ka P6lva linnastaa-
dion. Kui selliselt asju ajame, siis
kardan, et valda iiiiivad l6puks
elama ainult minutaolised ea-
kad. Noored otsivad mujal pare-
maid arenguv6imalusi.

Alusetu on kurta sellises
olukorras riigiazutuste maakon-
nast lahkumise tile. See on ta-
gajdrg.

Tahaks loota, et p6lva valla-
volikogu v6tab lasketiiru-spor-
dihoonega seonduva volikogu is-
tungi paevakorda. Tahaks loota,
et lasketiiru ei unustata. Tahaks
loota, et midagi konkreetselt et-
te v6etakse ega pilluta tiihje s6-
nu tuulde. Keegi peaks ka vastu-
tama selle eest, kui lasketiir la-
gunema jiietakse.
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